



# 香港建造商會 Hong Kong Construction Association

## • Fax Transmission •

Date : 11 December 2014  
To : All HKCA Members  
Page (with this page) : 2  
Fax : By Mass Fax  
From : Jacko Cheung  
Our Ref. :



0200022342

### 「工程畢業生培訓計劃」簡介會 Briefing on Engineering Graduate Training Scheme "A"

Dear HKCA Members,  
致：香港建造商會會員

HKCA and Hong Kong Institution of Engineers (HKIE) are co-organizing a briefing on Engineering Graduate Training Scheme "A" on how to introduce Scheme "A" in main contractors and to become approved companies. Members who are interested are welcomed.

本會與香港工程師學會將舉辦「工程畢業生培訓計劃」簡介會，為總承建商介紹如何成為註冊培訓計劃認可公司。歡迎有興趣在公司成立培訓計劃的會員參加。

The details of the briefing session are as below :  
簡介會詳情如下：

Date : 23 January 2015 (Friday)  
日期 : 2015年1月23日(星期五)  
Time : 2:30pm - 3:30pm  
時間  
Venue : 1/F Conference Room, HKCA (180-182 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong)  
地點 : 香港建造商會1樓會議室(灣仔軒尼詩道180-182號)  
Speaker : Ir Dr Brian Tse, BEng (Hons) PhD MHKIE MIET, The Hong Kong Institution of Engineers  
講者 : 香港工程師學會培訓及發展經理 謝偉良博士、工程師  
Language : Cantonese  
語言 : 廣東話  
Fee : HK\$100 (limited to 50 persons on a first-come first-served basis 名額50人，先報先得)  
費用  
Certificate : Certificate of Attendance can be collected at the end of the briefing session  
證書 : 參加簡介會人士可獲發出席證書乙份

Interested members please complete the reply form and return it by fax to 2572 7104, and mail together with a cheque payable to "The Hong Kong Construction Association, Ltd" **on or before 31 December 2014**. Should you have any queries, please feel free to contact Ms Christie Lee at 3978 8422 or Ms Jacko Cheung at 3978 8436.

有興趣參與的會員，請把填妥的回條傳真到 2572 7104，並連同支票（支票抬頭請寫「香港建造商會有限公司」）於 **2014年12月31日或之前** 寄回本會。如有任何查詢，請聯絡秘書處李小姐（電話：3978 8422）或張小姐（電話：3978 8436）。

Yours sincerely,

Thomas Tse 謝子華 謹啟  
Secretary General 秘書長



# 香港建造商會 Hong Kong Construction Association

To : Ms Christie Lee, HKCA Secretariat (Fax : 2572 7104 )  
致 : 香港建造商會秘書處 李小姐 (傳真 : 2572 7104)

## 「工程畢業生培訓計劃」簡介會 Briefing on Engineering Graduate Training Scheme "A"

### REPLY FORM 回條

Please return on or before 31 December 2014  
請於 2014 年 12 月 31 日或之前回覆

Company 公司 : \_\_\_\_\_  
Contact Person 聯絡人 : \_\_\_\_\_  
Tel 電話 : \_\_\_\_\_  
Fax 傳真 : \_\_\_\_\_  
Email 電郵 : \_\_\_\_\_  
Address 地址 : \_\_\_\_\_

A crossed cheque is enclosed for the sum of HK\$ \_\_\_\_\_ payable to  
"The Hong Kong Construction Association, Ltd."

茲附上劃線支票，金額為 HK\$ \_\_\_\_\_ (支票抬頭：香港建造商會有限公司)。

若收據抬頭並非以上公司名稱，請註明：

If the name of recipient differs from the above company name, please specify :

The following participant (s) would like to attend the briefing session on 23 January 2015.  
參與 2015 年 1 月 23 日「工程畢業生培訓計劃」簡介會之出席名單如下：

- (1) \_\_\_\_\_  
(2) \_\_\_\_\_

\* Certificate can be collected at the end of the briefing session upon the presentation of the registered attendee's valid ID. 參加者於簡介會結束後可獲發出席證書乙份 (須出示身份證以作核對)